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Akademický senát Masarykovy univerzity 

Zápis z řádného zasedání ze dne 19. 10. 2015 (Přílohy) 

čj. MU-IS/109129/2015/299928/RMU-3 

  

Přítomni:  senáto i uvedení v prezenční listině a v tabulce účasti, která tvo í p ílohu č. 1 
tohoto zápisu; 

                 p i zahájení zasedání AS MU bylo p ítomno 43 senátorů a senátorek; 
                    celkem se zasedání zúčastnilo 43 členů AS 

   

Zvaní hosté:   doc. PhDr. Mikuláš Bek, Ph.D., rektor 
Ing. Martin Veselý, kvestor 
prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D., prorektor pro akademické záleţitosti 
prof. Ing. Petr Dvo ák, CSc., prorektor pro výzkum 

doc. JUDr. Ivan Malý, CSc., prorektor pro vnější vztahy 

prof. JUDr. Naděţda Rozehnalová, CSc., prorektorka pro záleţitosti studentů 

Mgr. Michal Bulant, Ph.D., prorektor pro studium a informační technologie 

doc. PhDr. Markéta Pitrová, Ph.D., prorektorka pro rozvoj 
Mgr. Bc. Michal Koščík, Ph.D., právník Léka ské fakulty MU 

Bc. Vlasta Hledíková, externí členka SK RVŠ 

          

Veřejnost                

                                                                                                               

Program:       1. Zahájení  
 2.  Kontrola úkolů 

 3.    Dlouhodobý záměr MU 

 4.  Aktualizace Dlouhodobého záměru MU na rok 2016 

 5.  Novelizace Statutu MU 

 6. Disciplinární řád LF MU 

 7.  Schválení Stabilizačního plánu PdF MU 

 8. Nominace zástupců AS MU do hodnotící komise FR MU 

 9.  Usnášeníschopnost senátních komisí 
 9b. Doplnění Legislativní komise AS MU 

 10.  Doplnění Ekonomické komise AS MU 

 11.  Změny termínů zasedání AS MU v roce 2015 

 12.  Různé 

 

 

1. Zahájení  

Jednání zahájil p edseda AS, uvítal na zasedání senátorky, senátory i hosty a konstatoval 

usnášeníschopnost AS MU.  
 

https://is.muni.cz/auth/do/rect/AS/zapisy/Zapis_a_usneseni_AS_MU_ze_dne_19._rijna_2015.pdf?info=1
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P edseda AS pově il po izováním zápisu ze zasedání AS MU Mgr. Petra Konopáče. 
 

P edseda AS navrhl program zasedání. Návrh programu byl jednohlasně odhlasován. 

 

2.    Kontrola úkolů 

 

P edseda AS konstatoval, ţe všechny úkoly z minulých zasedání jsou splněny, p íp. 
nedo ešené záleţitosti uplynulého období jsou p edány na projednání na tomto zasedání. 

 

3. Dlouhodobý záměr MU 

P edseda AS uvedl, ţe rektor p edloţil DZ MU ve lhůtě stanovené VaJ  AS MU. 

  

Rektor p edstavil navrhovaný DZ MU. Hovo il o jednotlivých částech DZ a obecných 
souvislostech, ze kterých DZ vychází. Na závěr mírně pozměnil text p edmluvy, který k DZ 

napsal.  

 

Diskuse 

(zápis je zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná se o doslovný přepis) 
Suchý Na minulém zasedání pan rektor hovo il o vytvo ení společných p edmětů 

(viz diskuse k bodu 6 P edběţné projednání Dlouhodobého záměru MU na 
období 2016–2020). Prosím pana rektora, aby p islíbil, ţe konkretizace 

společných p edmětů bude diskutována se zástupci fakult. Zároveň prosím 
o zpracování studie proveditelnosti.  

Jsem myšlence společných p edmětů nakloněn, bojím se však, aby 

p edměty byly skutečně p ínosné. P ivítal bych, kdyby bylo jasněji 
specifikováno, o jaké p edměty půjde, kdo by je vyučoval, a jak se bude 

postupovat, aby se nejednalo o masové akce.  
Z mého pohledu je důleţitá pozitivní motivace studentů, tj. aby si 

sami zvolili p edměty, které je obohatí. Máme adu zajímavých 
p ednášejících, napadlo mě zkusit obdobu formátu TED Talks. 

Rektor Tato věc bude p edmětem diskusí v p íštím roce. Rád Vás pozvu do 
pracovní skupiny, která se tématu věnuje. Kurzy musí být vyvíjeny ve 
shodě nap íč MU.  

Mazal Prosím doplnit na s. 35 v p edposlední odráţce „… v ulici Kotlářská a UKB 

…“. 
Rektor Navrhuji vynechat „v ul. Kotlá ská“, p edposlední odráţka na s. 35 (po 

finální jazykové korektu e a úpravě formátování na s. 38 DZ MU) nově zní: 
„Stavební úpravy areálu P írodovědecké fakulty MU za účelem 
optimalizace výzkumných kapacit areálu včetně instalace p ístrojového a 
technologického vybavení pro základní i aplikovaný výzkum.“ 

Lízal Na s. 11 je uvedeno: „Revize p ijímacího ízení a zavedení nových procesů 

a forem v p ijímacím ízení zohledňující specifika jednotlivých studijních 
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programů, oborové p edpoklady a motivaci uchazečů.“ Rozumím tomu 
správně, ţe se jedná o zavedení odborných testů v p íjímacím ízení? 

Rektor Fakulty signalizovaly rostoucí nejistotu, zda je současná podoba 

p íjímacího ízení pro jejich pot eby vhodná. Budeme pomáhat fakultám, 
které budou chtít zavádět odborné p íjímací testy.  

Bouda V dlouhodobém záměru se zmiňuje podpora zvýšení stipendií doktorských 
studentů, podpora získávání kvalitních zahraničních pracovníků a zlepšení 
administrativní podpory projektů. Jedná se v této chvíli pouze o deklaraci 
cílů, nebo uţ se zvaţují i konkrétní opat ení? 

Rektor Na úrovni MŠMT je vedena debata o výši doktorandských stipendií. 
Dobrou cestou můţe být vyuţívání stipendijního fondu p edevším pro tyto 
účely. Toto také souvisí s poplatky spojenými se studiem, coţ je citlivé 
téma. Proto je t eba diskutovat o stipendiích a poplatcích zejm. na AS. 
Podpora nových zahraničních pracovníků je na úrovni rektorátu 
realizována p edevším kofinancováním nově otevíraných pozic pro tyto 
pracovníky. 

 

Rektor p edloţil AS ke schválení DZ AS se změnou p edmluvy a textu (viz diskuse), DZ 

projde ještě finální jazykovou korekturou a úpravou formátování.  
 

Hlasování o Dlouhodobém záměru MU 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 43. 

Pro:                    43 

Proti:              0 

Zdrţel se:           0 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU schvaluje Dlouhodobý záměr MU na léta 2016-2020 v 

navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 
 

4. Aktualizace Dlouhodobého záměru MU na rok 2016 

P edseda AS informoval, ţe rektor p edloţil Aktualizaci DZ MU na rok 2016 ve lhůtě 
stanovené VaJ  AS MU. 

  

Rektor uvedl, ţe jde o konkretizaci DZ na rok 2016. Rok 2016 bude rokem diskusí 
o budoucnosti MU. 

 

Hlasování o Aktualizaci Dlouhodobého záměru MU na rok 2016 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 43. 

Pro:                    43 

Proti:              0 
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Zdrţel se:           0 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru MU na rok 2016 
v navrženém znění, která tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

  

5. Novelizace Statutu MU 

P edseda AS informoval, ţe rektor p edloţil novelizaci Statutu MU ve lhůtě stanovené 
VaJ  AS MU. 

 

Prorektorka Rozehnalová informovala AS o navrhovaných změnách ve Statutu. Změny se 
týkají výše poplatků spojených se studiem a s p ijímacím ízením. 

 

Dr. Kudrová (p edsedkyně LK AS) informovala AS o stanovisku LK AS: LK AS doporučuje 

návrh novely Statutu schválit.  
 

Diskuse 

(zápis je zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná se o doslovný přepis) 
P edseda SK Jaké jsou důvody pro zvýšení poplatků? 

Rozehnalová Většinou je důvodem zavádění odborných p íjímacích testů. Dále se jedná 
o zvýšení nákladů fakult, p íp. jiná kritéria. 

Vanderziel Domnívám se, ţe v novele je nep esnost v čl. 1 odst. 1, obory pro Ph.D. 

studium FF jsou akreditovány jako: Anglický jazyk a Literatury v angličtině.  
Tyto obory by měly být uvedeny pro FF v kolonce “podle odst. 5, Ph.D. 

studijní program v cizím jazyce”. 
Rektor Děkuji za p ipomínku, navrhnu schválit text novely po opravě této 

nep esnosti.  
Ručka Poplatky souvisí se stipendijními fondy. Jak probíhá čerpání stipendijních 

fondů na fakultách? 

Rozehnalová Fondy se čerpají p es stipendijní programy, které mají v gesci fakulty. 

Mohu p edloţit zprávu proděkanů. 
 

SK poţádala o 10 minut p estávku. P edseda AS p erušil jednání na 10 minut. 

 

Rektor p edloţil AS ke schválení novelu Statutu MU po úpravě v čl. 1 odst. 1, viz diskuse. 

 

Hlasování o novelizaci Statutu MU 

Hlasování po komorách AS podle čl. 35 odst. 4 VaJ  MU. 

 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 43. 
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Hlasování KAP 

Pro:                    27 

Proti:              0 

Zdrţel se:           0 

 

Hlasování SK 

Pro:                    11 

Proti:              0 

Zdrţel se:           5 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU schvaluje změnu Statutu MU v navrženém znění, která tvoří 
přílohu zápisu ze zasedání. 

 

6. Disciplinární řád LF MU 

P edseda AS uvedl, ţe AS LF MU schválil D  LF dne 10. 3. 2015. D  LF MU byl 

p edloţen jiţ pro červnové zasedání AS MU, ale projednání bylo odloţeno. 

 

Dr. Koščík (právník LF) uvedl, ţe původní p edpis byl neaktuální, proto jej fakulta navrhuje 

v upravené verzi.   
 

Dr. Kudrová (p edsedkyně LK AS) informovala AS o stanovisku LK AS: LK AS doporučuje 
D  LF MU schválit.  
 

Následně proběhla krátká diskuse zamě ující se na okolnosti za azení „nedůvodného 
odmítnutí součinnosti“ v disciplinárním ízení – diskutovala se legitimita za azení tohoto 
skutku jako disciplinárního p estupku a právní povědomí studentů.  

 

Hlasování o Disciplinárním ádu LF MU 

Hlasování po komorách AS podle čl. 35 odst. 4 VaJ  MU. 
 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 43. 

 

Hlasování KAP 

Pro:                    26 

Proti:              0 

Zdrţel se:           1 

 

Hlasování SK 

Pro:                    12 

Proti:              1 
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Zdrţel se:           3 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU schvaluje Disciplinární řád LF MU v navrženém znění, který 
tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

 

Odchází 1 senátor 
 

7. Schválení Stabilizačního plánu PdF MU 

Rektor informoval AS, ţe transfery finančních prost edků k sanaci součástí MU musí být 
op eny o podrobnější plán a musí mít perspektivu součást MU ozdravit. Rektor se domnívá, 
ţe PdF MU podnikla adekvátní kroky pro svoji stabilizaci a doporučil Stabilizační plán PdF 
MU schválit.  
 

Senátor Ručka poţádal o stabilizační plán CEITEC. Rektor uvedl, ţe Stabilizační plán 
CEITEC se v tuto chvíli p ipravuje. 

 

Hlasování o schválení Stabilizačního plánu PdF MU 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 42. 

Pro:                    42 

Proti:              0 

Zdrţel se:           0 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU schvaluje Stabilizační plán PdF MU pro rok 2015 v navrženém 
znění. 

 

8. Nominace zástupců AS MU do hodnotící komise FR MU 

P edseda AS uvedl, ţe dochází k rozší ení hodnotící komise FR MU vzhledem k mnoţství 
projektů. Jedná se o 4 zástupce za SK a 2 za KAP. 1. června 2015 nominoval AS MU do 

p ípravné komise FR MU pana J. A. Vanderziela a pana V. Kyselého.   
 

Členové hodnotící komise budou mít k dispozici projekty k prostudování a posouzení od 
25. 11. 2015 do 4. 12. 2015. Hodnocení bude probíhat prost ednictvím samostatné 
aplikace v databázi ISEP. V týdnu 7. – 12. 12. 2015 pak budou probíhat schůzky dílčích 
hodnotících skupin a finální schůzka všech členů hodnotící komise. 
 

Odchází 1 senátor 
 

Navrţení kandidáti do hodnotící komise FR MU za SK 
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Senad Kolá  

Bc. Jakub Peschel 

Bc. Tomáš Rejlek 

Mgr. Michaela Tvrdoňová 

 

Navrţení kandidáti do hodnotící komise FR MU za KAP 

J. A. Vanderziel, B.A. 

RNDr. Pavel Lízal, Ph.D. 

9. Usnášeníschopnost senátních komisí 

P edseda AS informoval, ţe VaJ  AS MU ne eší usnášeníschopnost senátních komisí. 
Vzhledem k novému pojetí způsobu práce (p edevším Legislativní komise AS MU) se jeví 
uţitečné usnášeníschopnost nastavit.  
 

P edsedkyně LK, dr. Kudrová, by p ivítala doplnění LK o nové členy a navrhla poloviční 
kvorum pro usnášeníschopnost. 

 

Hlasování o usnášeníschopnosti senátních komisí 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 41. 

Pro:                    40 

Proti:              0 

Zdrţel se:           1 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU stanovuje jako podmínku pro usnášeníschopnost 
Legislativní komise AS MU a Ekonomické komise AS MU přítomnost alespoň 
poloviny jejich členů. 
 

Nominace zástupců AS MU do hodnotící komise FR MU 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 41.  

Pro                    41 

Proti                    0 

Zdrţel se           0 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU nominuje jako své zástupce do hodnotící komise FR MU: 
Za SK AS: Senad Kolář, Bc. Jakub Peschel, Bc. Tomáš Rejlek, Mgr. Michaela 
Tvrdoňová; 

Za KAP AS: RNDr. Pavel Lízal, Ph.D., Jeffrey Alan Vanderziel, B.A. 
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P edseda AS navrhl rozší it bod ř o doplnění LK AS (jako bod 9b). Nikdo z p ítomných 
neměl p ipomínky.  
 

9b. Doplnění Legislativní komise AS 

P edseda AS poţádal o nominace na doplnění LK AS MU o nové členy.  

 

Návrhy na nové členy LK AS 

prof. MUDr. Marie Nováková, Ph.D. 
RNDr. Luboš Bauer, CSc. 
 

Hlasování o doplnění LK AS  

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 41.  

Pro:                    39 

Proti:              0 

Zdrţel se:           2 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU volí RNDr. Luboše Bauera, CSc., členem Legislativní komise 
AS MU a prof. MUDr. Marii Novákovou, Ph.D., členkou Legislativní komise AS MU. 

 

10. Doplnění Ekonomické komise AS MU 

P edseda AS, doc. Balík, dne 2. íjna 2015 rezignoval na členství v EK AS MU. Na jeho 

místo je vhodné zvolit nového člena. 
 

Návrh na nového člena EK AS MU  

Mgr. Old ich Krpec, Ph.D 

 

Hlasování o doplnění EK AS MU  

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 41.  

 

                                                    Pro       Proti     Zdržel se 

Mgr. Old ich Krpec, Ph.D          41          0           0 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU volí Mgr. Oldřicha Krpce, Ph.D., členem Ekonomické komise 
AS MU. 
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11. Změny termínů zasedání AS MU v roce 2015 

P edseda AS uvedl, ţe p íští zasedání, které se má konat dne 2. listopadu 2015, se jeví 
jako nevhodný termín. V této chvíli je jediný bod k projednání. Navrhl toto zasedání zrušit. 
Dále uvedl, ţe prosincové zasedání se má podle původního harmonogramu konat 7. 
prosince 2015. Vzhledem ke komplikované p ípravě Pravidel hospoda ení MU na rok 2016 
navrhl, aby se zasedání konalo o týden později – 14. prosince 2015.  

 

Odchází 1 senátorka 

 

Hlasování o změně termínů zasedání AS MU v roce 2015 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 40. 

Pro:                    36 

Proti:              0 

Zdrţel se:           4 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU souhlasí se zrušením termínu řádného zasedání 2. 11. 2015 a 

se změnou termínu řádného zasedání ze 7. 12. 2015 na 14. 12. 2015. 

 

12. Různé 

A. Externí členové SK RVŠ   

P edseda SK informoval AS, ţe SK RVŠ má externí členy, kte í nejsou „skutečnými“ 
členy SK RVŠ s právy ádných členů a nejsou oficiálními delegáty univerzity. Tito 

externí členové pomáhají SK RVŠ s p ípravou akcí a činností SK RVŠ, včetně jejích 
různých komisí. P edseda SK se domnívá, ţe tito externí členové by měli být 
schváleni AS, aby mohli oficiálně působit jako reprezentace MU v SK RVŠ (bez práv 

ádných členů) a měli nárok ţádat o proplacení nákladů na činnost v SK RVŠ. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasování o „externích členech“ v SK RVŠ 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 40. 

Pro:                    40 

Proti:              0 

Zdrţel se:           0 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU se usnesl, že externí členové Studentské komory RVŠ, 
mají-li být považováni za součást reprezentace MU, musí být schváleni AS 
MU po předchozím doporučení SK AS MU. 
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B. Schválení delegace „externího člena“ v SK RVŠ 

P edseda SK uvedl, ţe externí členkou SK RVŠ je za MU Bc. Vlasta Hledíková.  
 

Bc. Vlasta Hledíková se p edstavila AS MU. 
 

Hlasování o schválení delegace „externího člena“ v SK RVŠ 

Počet p ítomných členů AS MU byl p ed zahájením hlasování 40. 

Pro:                    40 

Proti:              0 

Zdrţel se:           0 

 

P ijaté usnesení: 

Akademický senát MU podporuje členství Bc. Vlasty Hledíkové ve Studentské 
komoře Rady vysokých škol. 

 

C. Informace o administrativní podpoře činnosti AS MU 

P edseda AS informoval ohledně  p ípravy administrativní podpory činnosti AS MU. 
 

D. CETOCOEN 

Kvestor informoval AS o vypo ádání loňského záměru deponovat částku ve výši 10 
mil. Kč ve prospěch CETOCOEN. Tento záměr byl podle loňských pravidel 
projednán v Ekonomické komisi AS MU, a sice v zá í 2015. 
 

E. Informace o probíhajících volbách 

P edseda VaMK AS, doc. Tomandl, informoval AS o probíhajících doplňovacích 
volbách do KAP AS MU na FI a do SKAS AS MU na ESF. 
 

F. Prezentace na zasedání 
Senátor Ručka poţádal p edkladatele návrhů na zasedání AS, aby p ed zasedáním 
poskytli AS prezentace, které hodlají promítat na zasedání. AS by měl mít moţnost 
se s obsahem prezentací seznámit v p edstihu, aby členové AS mohli na zasedání 
s p edkladatelem návrhu diskutovat. 

  

G. Zasedací místnost AS MU 

Kvestor informoval AS o průběhu výběrového ízení na úpravu zasedací místnosti 
pro AS.  

 

H. Prezentace fakultních návrhů 

Rektor poţádal, aby fakultní návrhy na AS MU prezentoval ideálně děkan, p edseda 
fakultního AS či člen vedení fakulty. 
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Nejbližší řádné zasedání akademického senátu MU bylo svoláno na 14. prosince 2015.  

P edseda AS poděkoval na závěr p ítomným za účast a ukončil zasedání v 18.50 hod. 

  

Zapsal: Petr Konopáč                                                            V Brně, dne 19. 10. 2015              

 

Text schválil: doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D., p edseda AS MU, dne 23. 10. 2015. 

  

Zápis zve ejněn po sedmidenní lhůtě na uplatnění p ipomínek senátorů dne 3. 11. 2015. 

  

  



 

Příloha č. 1 

 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 19. 10. 2015 

Komora akademických pracovníků 

  

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

prof. JUDr. Josef Bejček, CSc. X  

JUDr. Veronika Kudrová, Ph.D. X  

JUDr. Klára Drličková, Ph.D. X  

Lékařská fakulta     

prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D. X  

prof. MUDr. Marie Nováková, Ph.D. X   

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D. – předseda KAP X   

Přírodovědecká fakulta     

prof. RNDr. Luděk Bláha, Ph.D. X  

RNDr. Pavel Lízal, Ph.D. X   

doc. RNDr. Ctibor Mazal, CSc. X   

Filozofická fakulta     

doc. PhDr. Jarmila Bedna íková, CSc.   X 

Jeffrey A. Vanderziel, B.A. X   

doc. PhDr. Petr Dytrt, Ph.D. X   

Pedagogická fakulta     

Mgr. Petr Najvar, Ph.D. X  

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc.  X  

PaedDr. Jan Šťáva, CSc. X  

Ekonomicko-správní fakulta     

RNDr. Luboš Bauer, CSc. X   



 

doc. RNDr. Josef Kunc, Ph.D. X  

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. X  

Fakulta informatiky     

RNDr. Jan Bouda, Ph.D. X  

---------------------------   

---------------------------   

Fakulta sociálních studií     

doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. X  

PhDr. Petr Suchý, Ph.D. X   

PhDr. Zdeněk Sychra, Ph.D. X  

Fakulta sportovních studií     

PaedDr. Zdeněk Janík X  

Mgr. Old ich Racek X  

Mgr. Jan Došla, Ph.D. X   

Vysokoškolské ústavy     

doc. Mgr. Ctirad Hofr, Ph.D. X  

Mgr. Karel Kubíček, Ph.D. X  

Mgr. Lenka Zouhar Ludvíková X  

  

 

  

  

  



 

 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 19. 10. 2015 

Studentská komora 

 

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

Petr Procházka X  

Mgr. Jan Sedláček  omluven 

Lékařská fakulta     

Martin Jakub Arbet X  

Senad Kolá  X  

Ji í Libra X  

Přírodovědecká fakulta     

Mgr. Michaela Tvrdoňová X   

Ond ej Vymazal – předseda SK X  

Filozofická fakulta     

Bc. Natálie Lorencová X  

Bc. Matej Patrik Ţitňanský X  

Pedagogická fakulta     

Dominik Levíček X  

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková X  

Ekonomicko-správní fakulta     

Bc. Tomáš Rejlek X  

---------------------------   

Fakulta informatiky     

Mgr. Lukáš Ručka X   

Bc. Jakub Peschel X   

RNDr. František Blahoudek  omluven 



 

Fakulta sociálních studií     

Bc. Vojtěch Kyselý X  

Bc. et Bc. Adam Táborský X  

Fakulta sportovních studií     

Bc. Ond ej Pelikán X  

PhDr. Martin Bugala  omluven  

  


